
Statutární město Brno 

Městská část Brno – Líšeň 

určeno k projednání do Rady MČ Brno – Líšeň 

 

Zápis z jednání Bezpečnostní komise RMČ 

č. 7/2015 ze dne 22. 10. 2015 konané na ÚMČ Brno-Líšeň 

 

Přítomni: Jaroslav Stross, Oldřich Lupečka, Jiří Kopecký, Alexandr Tomáš, Bohumír Myslín, 

Miloslav Čada 

Omluveni: Josef Kučerňák, Michal Simandl, Martina Kučerová, Tereza Vašíčková 

Nepřítomni: Radek Kratochvíl 

Hosté: Jaromír Lazor (PČR), Miloš Freiberg (místostarosta) 

 

Mgr. Jaroslav Stross, předseda BK (dále jen „předseda“) zahajuje jednání Bezpečnostní 

komise v 17.00 

Konstatuje přítomnost členů:  

- Oldřich Lupečka (dále jen „OL“) 

- Jiří Kopecký (dále jen „JK“) 

- Alexandr Tomáš (dále jen „AT“) 

- Bohumír Myslín (dále jen „BM“) 

- Miloslav Čada (dále jen „MČ“) 

a dále přítomnost hostů: 

pprap. Jaromír Lazor, OO PČR Brno - Židenice (dále jen „zástupce PČR“) 

Miloš Freiberg, místostarosta (dále jen „MF“) 

Dále konstatuje, že byli řádně omluveni:  

- Josef Kučerňák 

- Martina Kučerová 

- Michal Simandl 

- Tereza Vašíčková 

Neomluven je: Radek Kratochvíl. 

Bezpečnostní komise přistupuje k jednání. 

-Na žádost předsedy seznámil přítomné členy JK se svojí účastí na „preventivní akci“ MP 

revíru Východ a komise životního prostředí zaměřenou na majitele psů (psí známky, vodítka, 

náhubky). Ve velké míře neměli psi na sobě evidenční známku. Naopak náhubky a obojky až 

na jednoho měli všichni kontrolovaní psi.  

Do budoucna by bylo rozumné zapojit do této akce přes školskou komisi nebo přímo přes 

ředitele základních škol i jejich žáky, kteří by měli zájem tyto „společné preventivní hlídky“ se 

strážníky MP vytvořit. 

 

-Na základě podnětu p. Zemčíka z minulého jednání BK (viz zápis z BK ze dne 15. 9.) podal 

MF informace, že vešel osobně v kontakt s představiteli myslivecké jednoty Líšeň, se kterými 



projednal dodržování pravidel a zajištění informovanosti občanů o plánovaných honech 

v údolí Říček. Bylo dohodnuto, že v době honů budou na každé přístupové komunikaci 

k přehradním nádržím Říček umístěny tabule, které budou informovat občany, že vstup 

v době honu je jen na vlastní nebezpečí (či bude zakázán), a dále bude zveřejněna 

informace, že se jedná o honební pásmo, a že lovená zvěř je majetkem myslivecké jednoty 

Líšeň. 

-JS předložil na žádost předsedy dopravní komise členům BK k projednání podnět týkající se 

chybějících a vyvrácených dopravních značek při ulici Trnkova – viz příloha. Členové BK se 

shodli na postoupení tohoto podnětu ze strany ÚMČ Brněnským komunikacím. 

-MF dále informoval, že 12. 10. proběhlo jednání na Magistrátu města Brna s p. Mrázkem. 

Předmětem jednání bylo umístění kamer v Líšni, jakožto součásti městského kamerového 

systému. Po pořízení kamer budou všechny svedeny do kamerového centra, které bude mít 

sídlo v budově Brněnských komunikací, ale spravovat ho bude Městská policie v Brně. 

Z důvodu omezeného množství pořizovaných kamer byly z dříve navržených lokalit, které 

navrhla BK zatím vytipovány následující lokality: Jírova (okolí uzlu MHD a nákupních center), 

Nám. Karla IV., Sedláčkova/Novolíšeňská, Trnkova, Rotreklova/Jírova a Kotlanova (středisko 

obchodu a služeb) 

 

-Bezpečnostní komise apeluje na MF k vyvinutí tlaku na Magistrát města Brna ohledně 
kvality (co největší možnost zoomování, pohyblivost kamer a režim nočního vidění) nově 
pořizovaných a následně rozmisťovaných statických kamer městského kamerového 
systému. 
 

PRO: 6, ZDRŽEL SE: 0, PROTI: 0 

Termín příštího jednání Bezpečnostní komise byl stanoven na den 24. 11. 2015 v 17.00 

hodin. 

JS ukončuje jednání Bezpečnostní komise v 18.15 hodin. 

Přílohy: 

- prezenční listina 

- fotografie chybějících a vyvrácených dopravních značek při ulici Trnkova 

 

 

Mgr. Jaroslav Stross 

předseda Bezpečnostní komise RMČ 

Brno - Líšeň 


